
Kędzierzyn - Koźle , dnia 30.04.2021 r. .. 

Dominik Szustakiewicz 
Radny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Dotyczy: intemelacji Nr BRM.0003.1.1.2021 złożonej na ses]! Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 28.01.2021 r. 

W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną na sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 28.01.2021 r. w sprawie przekazania informacji dot. zużycia energii elektrycznej pobranej 

przez infrastrukturę oświetlenia ulicznego w latach 2017-2020 oraz wyodrębnienia zużycia dla 

nowo powstałych latarń w każdym roku informuję, że nie jesteśmy w stanie ustalić poboru energii 

elektrycznej dla nowych latarń, ponieważ nie wszystkie oprawy są wyposażone w sterowniki 

umożliwiające odczyt zużycia energii. Poniżej przedstawiam zużycie energii z podziałem na lata 

oraz liczbę zamontowanych opraw LED. 

Liczba wybudowanych lub 
Zużycie [kWh] zmodernizowanych punktów· 

Zużycie energii elektrycznej w 2017 

Zużycie energii elektrycznej w 2018 

Zużycie energii elektrycznej w 2019 

Zużycie energii elektrycznej w 2020 

Liczba zamontowanych opraw LED 

Oszczędność w stosunku do roku 2017 

a/a 

Gmina Kędzierzyn-Koźle 

ul. Grzegorza Piramowicza 32 
47-200 Kędzierzyn-Koźle 
NIP: 749-20-55-601 

3683295 

3686578 

3224551 

2375027 

- 3425 szt. 

- 1 308268 kW 

Kędzierzyn-Koźle 
Miasto możliwości 

świetlnych 

419 

266 

2647 

93 

zatwierdzam 

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle 

tel. +48 77 40 50 338 
fax +48 77 40 50 385 

e-mail: prezydent@kedzierzynkozle.pl 


